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P r o t o k ó ł   
  
z posiedzenia Komisji Rady Miasta 
Ostrów Mazowiecka ds. Oświaty, 
Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego 
  
z dnia 7 grudnia 2020 r.  
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ostrów Mazowiecka 7 grudnia  2020 r. 
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P r o t o k ó ł 
 
z posiedzenia Komisji ds. Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 
Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego Rady Miasta 
Ostrów Mazowiecka z dnia 7 grudnia 2020 roku pod 
przewodnictwem p. Waldemara Pałysa - Przewodniczącego Komisji. 
 
Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji:  
 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 7 grudnia  2020 r. swoją obecność zgłosiło  
7 członków Komisji. Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym za pomocą środków 
komunikowania się na odległość.   
 
Proponowany  Porządek Obrad:  
 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad i zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia Komisji; 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XXII sesję Rady Miasta; 

3. Sprawy różne.  

  
AD. 1  
 
Otwarcie posiedzenia Komisji. 
 
 Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys dokonał otwarcia posiedzenia Komisji  
ds. Oświaty, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego  
w dniu 7 grudnia  2020 r. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum Przewodniczący 
Komisji  p. Waldemar Pałys przedstawił proponowany porządek obrad, który został przyjęty 
w głosowaniu:   
 
 7 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących się ". 
 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji chcą 
zgłosić  jakieś pytania lub wnioski do przedyskutowania podczas trwającego na chwilę 
obecną posiedzenia Komisji.  
 

Radna p. Anna Krajewska odniosła się do tematu podpisania porozumienia na 
dofinansowanie działalności Scena Kotłownia. Radna przypomniała swoją wypowiedź,  
z której wynikało, że samo zapisanie środków finansowych w budżecie nie oznacza, że 
umowa zostanie podpisana. Radna zwróciła uwagę, że jak się okazało, że stowarzyszenie 
OTIKO uzyskało w br. 0 środków finansowych.  
 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys odnosząc się do powyższej wypowiedzi 
zapytał co w związku z powyższym radna proponuje jednocześnie informując, że jest 
możliwość zapisania tego w formie wniosku.  
 

Radna p. Anna Krajewska w związku z powyższym zaproponowała wniosek do 
projektu budżetu miasta na 2021 rok. o przeznaczenie w budżecie miasta Ostrów 
Mazowiecka na 2021 rok środków finansowych dla stowarzyszenia OTIKO z 
ukierunkowaniem w/w środków na działalność prowadzoną przez Scenę Kotłownia.  
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Radny p. Michał Kacprzak wyraził chęć zgłoszenia wniosku do projektu budżetu 
miasta na 2021 rok. Radny odniósł się do tematu dyskusji prowadzonych na temat 
działalności klubów sportowych. Radny zauważył, że od 6 lat na terenie miasta funkcjonuje 
drużyna piłki nożnej kobiet. Radny poinformował, że powyższa drużyna składa się zarówno z 
zawodniczek z terenu miasta jak również powiatu. Radny zwrócił uwagę, że powyższa 
drużyna w bardzo dobry sposób promuje miasto informując jednocześnie, że drużyna ta gra 
pod szyldem Klubu Sportowego OSTROVIA w skład, którego wchodzi 5 drużyn. Radny 
swoją propozycję wniosku uzasadnił tym, że warunki finansowe nie pozwalają na rozwinięcie 
działalności prowadzonej przez klub. Radny wyraził zdanie, że drużyna kobiet zasługuje na 
pomoc. Radny poinformował, że drużyna kobiet w piłkę nożną boryka się z wieloma 
problemami pokrywania kosztów startu w turniejach oraz kupna sprzętu, z którym występują. 
Radny następnie odniósł się do tematu ostatniej sesji Rady Miasta, na której uchwalony 
został program współpracy z organizacjami pozarządowymi. Radny zauważył, że kwota w/w 
zakresie wzrosła w porównaniu do lat minionych o 15 tys. zł. Radny przypomniał, że na 
poprzedniej sesji Rady Miasta pytał czy w/w kwota będzie przeznaczona na jakiś konkretny 
cel lub dla konkretnej organizacji pozarządowej informując jednocześnie, że w odpowiedzi 
otrzymał odpowiedź, że jest to wzrost procentowy. Radny w związku z powyższym zgłosił 
wniosek   o zdjęcie środków finansowych w kwocie 15 tys. zł. ujętych  w programie 
współpracy z organizacjami pozarządowymi i przeznaczenie ich na dyscypliny sportów 
wiodących w tym na drużynę piłki nożnej kobiet.  

 
Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał jak długo funkcjonuje klub piłki 

nożnej kobiet.  
 

Radny p. Michał Kacprzak odpowiedział, że drużyna powstała w 2015 rok wobec 
czego na chwilę obecną funkcjonuje już 6 sezon.  
 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy struktura jest taka sama jak 
rozgrywek męskich.  
 

Radny p. Michał Kacprzak odpowiedział, że tak informując jednocześnie, że drużyn 
męskich jest znacznie więcej.  
 

Radna p. Anna Krajewska zapytała czy nadal przedszkola działające na terenie 
miasta Ostrów Mazowiecka funkcjonują w trybie 5 godzinnym.  
 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys odpowiedział, że przedszkola na terenie 
miasta funkcjonują zarówno w trybie 5 godzinnym jak również 8 godzinnym przy czym żadne 
z dzieci nie zostało pozostawione bez opieki nauczycieli.   

 
 

Wnioski 

Komisji ds. Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 

Porządku Publicznego na swoim posiedzeniu w dniu 7 grudnia 2020 r. do projektu 

budżetu miasta Ostrów Mazowiecka na 2021 rok. 

 

Komisja wnosi o przeznaczenie w budżecie miasta Ostrów Mazowiecka na 2021 rok 

środków finansowych dla stowarzyszenia OTIKO z ukierunkowaniem w/w środków na 

działalność prowadzoną przez Scenę Kotłownia.  

Powyższy wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym: 
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4 głosami „za” 1 głosem „przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących się” 

Komisja wnosi również o zdjęcie środków finansowych w kwocie 15 tys. zł. ujętych w 

programie współpracy z organizacjami pozarządowymi i przeznaczenie ich na dyscypliny 

sportów wiodących w tym na drużynę piłki nożnej kobiet.  

Powyższy wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym: 

6 głosami „za” 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

AD. 2  
 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XXII sesję Rady Miasta; 
 
Projekty uchwały: 

 

a/  w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zmian w umowie o prowadzeniu jako 

wspólnej instytucji kultury pod nazwą Muzeum – Dom Rodziny Pileckich w Ostrowi 

Mazowieckiej ( w organizacji ) oraz wyrażenia zgody na dokonanie zmian w statucie 

Muzeum – Dom Rodziny Pileckich w Ostrowi Mazowieckiej ( w organizacji ).  

 
Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys odnosząc się do tematu przedmiotowego 

projektu uchwały poinformował, że ma on związek z tym, że MDRP będzie podlegało 
wyłącznie pod Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Przewodniczący Komisji 
następnie poddał pod głosowanie celem zaopiniowania przedłożony projekt uchwały.  
 
 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zmian w umowie  

o prowadzeniu jako wspólnej instytucji kultury pod nazwą Muzeum – Dom Rodziny 

Pileckich w Ostrowi Mazowieckiej ( w organizacji ) oraz wyrażenia zgody na dokonanie 

zmian w statucie Muzeum – Dom Rodziny Pileckich w Ostrowi Mazowieckiej ( w 

organizacji ).  

 
Komisja w głosowaniu 4 głosami „za”, 1  głosem  „przeciw” przy  2 głosach  „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 
 
b/ w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Miasta Ostrów Mazowiecka na rok 2021.  

 
Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji mają 

jakieś pytania co do przedłożonego projektu uchwały. W związku z brakiem pytań 
Przewodniczący Komisji zaproponował poddanie pod głosowanie celem zaopiniowania 
przedłożonego projektu uchwały.  
 
Projekt uchwał w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych dla Miasta Ostrów Mazowiecka na rok 2021. 
 
Komisja w głosowaniu 7 głosami „za”, 0  głosów  „przeciw” przy  0 głosach  „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 
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c/ w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta 

Ostrów Mazowiecka na rok 2021.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji mają 
jakieś pytania co do przedłożonego projektu uchwały. W związku z brakiem pytań 
Przewodniczący Komisji zaproponował poddanie pod głosowanie celem zaopiniowania 
przedłożonego projektu uchwały.  
 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Miasta Ostrów Mazowiecka na rok 2021.  

 
 
Komisja w głosowaniu 7 głosami „za”, 0  głosów  „przeciw” przy  0 głosach  „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 
d/ w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 2024.  

 
Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji mają 

jakieś pytania co do przedłożonego projektu uchwały. W związku z brakiem pytań 
Przewodniczący Komisji zaproponował poddanie pod głosowanie celem zaopiniowania 
przedłożonego projektu uchwały.  
 
 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 2024.  

 
Komisja w głosowaniu 7 głosami „za”, 0  głosów  „przeciw” przy  0 głosach  „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

 
e/ w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat jak również 

trybu ich pobierania.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zapytał czy członkowie Komisji mają 
jakieś pytania co do przedłożonego projektu uchwały. W związku z brakiem pytań 
Przewodniczący Komisji zaproponował poddanie pod głosowanie celem zaopiniowania 
przedłożonego projektu uchwały.  
 
 
Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat jak również 

trybu ich pobierania.  

 
Komisja w głosowaniu 7 głosami „za”, 0  głosów  „przeciw” przy  0 głosach  „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 
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AD. 3  
 

Sprawy różne.  

 

Radny p. Michał Kacprzak nawiązał do tematu zanieczyszczania smogiem na ul.  

11 –go Listopada. Radny przypomniał, że mieszkańcy w/w ulicy wielokrotnie zwracali się  

z prośbą do Burmistrza Miasta o podjęcie właściwych działań w zakresie zanieczyszczania 

powietrza smogiem oraz zawiązanych z tym niedogodności przez jednego z mieszkańców 

ulicy. Radny przypomniał, że mieszkaniec zobowiązany został do wymiany źródła 

ogrzewania w terminie do tego wyznaczonym. Radny zauważył, że wyznaczony termin już 

minął jednak inicjatywa wymiany źródła ogrzewania nie została przez mieszkańca podjęte. 

Radny w związku z powyższym zwrócił się z prośbą o udzielnie odpowiedzi na pytanie jakie 

zostały podjęte działania w zakresie rozwiązania problemu zanieczyszczania powietrza przy 

ul. 11 –go Listopada.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys zwrócił uwagę, że sprawa ul. 11 –go 

Listopada na chwilę obecną nie została rozwiązana.  

 

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu ciągu pieszo – rowerowego. Radny 

zwrócił uwagę, że ciąg pieszo – rowerowy na odcinku od ul. Brokowskiej za ul. 

Iłakowiczówny w kierunku obwodnicy od początku jego powstania nie był sprzątany. Radny 

zwrócił uwagę na dużą ilość liści zalegających na powyżej przytoczonym odcinku. Radny w 

związku z powyższym zwrócił się z prośbą o uprzątnięcie w/w odcinka ścieżek rowerowych.  

 

Przewodniczący Komisji p. Waldemar Pałys nawiązując do podjętego tematu zwrócił 

uwagę na uprzątnięte liście przy ul. Kościuszki. Radny zauważył, że sprzątnięcie liści z w/w 

ulicy spotkała się z trudnościami dla osób właściwych w tym zakresie.  

 

Radna p. Anna Krajewska podziękowała za szybką reakcję i usunięcie problemu po 

zgłoszeniu go telefonicznie do Z-cy Burmistrza Miasta p. Daniela Choinki.  

 

Radny p. Bogusław Konrad nawiązując ponownie do zgłoszonego przez siebie 

problemu drzew rosnących w obszarze wyżej wspomnianych ścieżek rowerowych. Radny 

jako rozwiązanie problemu zanieczyszczania ścieżek rowerowych przez spadające liście 

zaproponował przycięcie drzew oraz krzewów.  

 

Więcej głosów nie było.  

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

Przewodniczący Komisji 
Waldemar Pałys  

 

 

 

Sporządziła: Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady 

 


